

Leaving Your Artwork to Dry?

What to do before you leave your artwork:

- Write the following info on the back of all your artworks:
 - **NAME, DATE** and **PHONE NUMBER (as backup)**
- Take a **PHOTO** of your artwork with your phone
- Take this **FLYER** (or take a photo)

How long does it take to dry?

- Regular acrylic: usually max. 24h
- Acrylic pouring: at least 5 days
- Resin: usually around 2 days
- Alcohol ink: usually around 2 days
- We generally do not contact you about your paintings; please come for a pick-up or purchase the shipping option -> Infos below

When can I pick it up? *NEW!*

- Pickups are only possible during **OPEN PAINTING** sessions **NOT ANYMORE DURING WORKSHOPS**. Dates are always kept up-to-date on our website: paintevents.ch/events

Shipping

- We also offer a packing and shipping service that can be purchased here: paintevents.ch/shipping
- Artworks of up to **2 people** can be combined in one parcel for a flat fee of **19 CHF** (Switzerland only, max dimensions 40x50cm)
- After purchasing the service, please contact us and include a photo of the artwork(s) -> **E-Mail or Whatsapp**

IMPORTANT! IMPORTANT! IMPORTANT! IMPORTANT!

If you can't collect your artwork within 2 weeks, please contact us or purchase the shipping service. If we don't hear from you, we unfortunately won't be able to keep your painting in storage for much longer and may at some point have to dispose it.

Contact

- Whatsapp: 076 2345788 or QR-Code ->
- E-Mail: info@paintevents.ch



Kunstwerke zum Trocknen lassen

Was zu tun ist, bevor ein Bild da gelassen wird:

- Schreibe folgende Infos auf der Rückseite Deines Bildes:
 - **Name, Datum** und **Telefon Nummer (als Backup)**
- Mach ein **Foto** Deines Bildes mit Deinem Handy
- Nimm diesen **Flyer** mit, oder mach ein **Foto** davon

Wie lange dauert es, bis Dein Bild trocken ist?

- Reguläre Acrylfarbe: normalerweise max. 24h
- Acrylgiessen: mindestens 5 Tage
- Kunstharz: normalerweise etwa 2 Tage
- Alkoholtinte: normalerweise etwa 2 Tage
- I.d.R. melden wir uns nicht zu Deinen Bildern; bitte komm vorbei oder buche den Versandservice -> Infos unten

Wann kann ich meine Werke abholen? **NEW!**

- Abholungen sind nur während unseren **OFFENEN ATELIER**-Sessions möglich **NICHT MEHR WÄHREND DEN KURSEN**. Die Termine halten wir auf unserer Webseite immer aktuell: paintevents.ch/events

Versand

- Wir bieten auch eine Verpack- und Versandoption an, die über diesen Link gekauft werden kann: paintevents.ch/shipping
- Bilder von bis zu **2 Personen** können in einem Versand zu **19 CHF** kombiniert werden (nur innerhalb CH, max 40x50cm)
- Nach dem Kauf eines Versands, schreibe uns eine Nachricht mit dem Foto Deines Bildes -> **E-Mail oder Whatsapp**

IMPORTANT! IMPORTANT! IMPORTANT! IMPORTANT!

Falls Du Deine Bilder **innerhalb von 2 Wochen** nicht abholen kannst, bitte kontaktiere uns oder wähle die Versand Option. Falls wir nicht mehr von Dir hören, können wir Deine Werke leider nicht viel länger behalten und müssen sie irgendwann aus Platzgründen eventuell entsorgen.

Contact

- Whatsapp: 076 2345788 or QR-Code ->
- E-Mail: info@paintevents.ch

